
Schriftelijke beantwoording 4 gestelde vragen tijdens cie Bestuur 27-11-2023  

Tijdens de behandeling van een drietal agendapunten in de vergadering van commissie 
bestuur van 27 november jl. gaf gedeputeerde Rommel aan deze vragen schriftelijke te 
zullen beantwoorden. Bij deze ontvangt de commissie de beantwoording. 
 
4 december 2023. 
 
➢ Laatste begrotingswijziging 2023 
 
Vraag JA21: 
Mevrouw Uiterwijk (JA21) vraagt om: 
1. Een duiding van de 76 miljoen euro die onttrokken wordt aan de algemene reserve. 

Deze onttrekking is groter dan het eerder geraamde bedrag. 
2. Mevrouw Uiterwijk (JA21) vraagt om antwoord op haar eerder gestelde vraag over de 

‘forse’ onttrekkingen aan de algemene reserve.  
 
Tweede termijn  GS  
Gedeputeerde Rommel stelt voor om de vraag van JA21 over de algemene reserve, 
schriftelijk te beantwoorden.  
 
Antwoord: 
Het bedrag van €76,6 miljoen aan onttrekkingen wordt vooral verklaard door een drietal 
grote onttrekkingen of overhevelingen. Deze zullen hieronder worden toegelicht: 
• Een onttrekking van €23,2 miljoen die afkomstig is uit het voorgaande 
Coalitieakkoord 2019-2023 Duurzaam doorpakken! Om het destijds vastgestelde 
Coalitieakkoord meerjarig sluitend te krijgen moest in 2023 een onttrekking gedaan 
worden van €23,2 miljoen. De dekking voor deze onttrekking heeft al in 2020 
plaatsgevonden uit vrijgevallen middelen uit overige reserves. Deze middelen zijn in 2020 
al gestort in de algemene reserve; 
• Een onttrekking van €22,6 miljoen uit de Kaderbrief 2024. Om de Kaderbrief 2024 
in 2023 sluitend te krijgen is besloten om het vrij besteedbare resultaat uit de 
Jaarrekening 2022 hiervoor te gebruiken. Deze middelen zijn bij vaststelling van de 
Jaarrekening 2022 gestort in de algemene reserve en zijn dus in 2023 onttrokken om 
deze jaarschijf sluitend te krijgen; 
• Een overheveling van €24 miljoen van de Algemene reserve naar de reserve 
Mobiliteitsbeleid in verband met een bijdrage aan het doortrekken van de Noord-Zuid lijn. 
Besluitvorming hierover heeft plaatsgevonden bij de Eerste Begrotingswijziging 2023. 
  
Het restant aan onttrekkingen betreft kleinere mutaties voor uiteenlopende onderwerpen. 
 
 
 
➢ Legesverordening en tarieventabel 2024  
 
  
Vraag PvdD – In art. 9.5 is nu een generieke vrijstelling van leges opgenomen voor o.a. 
schadebestrijding. Vraag is of dit een generieke vrijstelling moet zijn of dat onderscheid 
kan worden gemaakt voor bijvoorbeeld gevallen waar een ontheffing nodig is voor 
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bestrijding in verband met verkeersveiligheid en voor ontheffingen voor bestrijding op 
bijvoorbeeld landbouwgrond of sportvelden o.i.d. Waarom is hier voor een generieke 
vrijstelling gekozen?  
 
Antwoord: 
Ingaande 2020 zijn voor het eerst leges in rekening gebracht voor de 
vergunningsaanvragen in het kader van de Wet Natuurbescherming. Voor de 
uitvoerbaarheid door de OD’s is bewust gekozen voor een generieke vrijstelling. Een 
dergelijke vrijstelling zien wij ook bij de overige provincies. Indien gewenst kan voor de 
toekomst door de OD’s in beeld worden gebracht voor welke aanvragen de vrijstellingen 
zijn verleend. 
 
 
Vraag JA21 – Zijn alle mogelijke milieubelastende activiteiten opgenomen voor leges en 
hoe is de uitgebreide lijst tot stand gekomen? Het lijkt er nu op dat redelijk nauwgezet is 
beschreven welke activiteiten leges voor kunnen worden gevraagd, worden daarmee wel 
alle mogelijke milieubelastende activiteiten gedekt? 
 
Antwoord: 
De lijst met milieubelastende activiteiten waarvoor met de voorliggende verordening leges 
kunnen worden geheven is tot stand gekomen op basis van hetgeen is opgenomen in de 
Omgevingswet (art. 13.1) in combinatie met het Besluit activiteiten leefomgeving. In de 
Legesverordening zijn alle milieubelastende activiteiten opgenomen waarvoor de 
provincie bevoegd gezag is en in zoverre is de lijst daarmee uitputtend. 
 
 
➢ Verordening grondwateronttrekkingsheffing 2024 
 
Vraag GL – Er wordt alleen een heffing ingesteld voor onttrekkingen boven een aantal 
kuubs. Is een overzicht beschikbaar van welke partijen gebruik maken van onttrekkingen 
van die hoeveelheid? Indien vertrouwelijk, dan graag vertrouwelijk ter inzage leggen.  
 
Antwoord: 
In afstemming met de griffie wordt bekeken op welke manier de Statenleden in de 
gelegenheid kunnen worden gesteld van deze gegevens kennis te nemen. U wordt 
hierover nader geïnformeerd. 


